



CANTON DE / TOWNSHIP OF  
Municipalité du Canton de Low  
4A, chemin d'Amour  
Canton de Low (Québec) J0X 2C0

Tél. : 819 422-3528  
Téléc. : 819 422-3796  
www.lowquebec.ca

## AVIS PUBLIC À LA POPULATION DE LA SUSDITE MUNICIPALITÉ

EST PAR LES PRÉSENTES DONNÉ PAR LA SOUSSIGNÉE QUE :

La Municipalité du canton de Low désire informer sa population que l'adoption des prévisions budgétaires de l'année 2026 et du Programme triennal d'immobilisations 2026-2027-2028, initialement prévue en décembre 2025, est reportée à une date ultérieure au mois de janvier prochain. Par conséquent, il n'y aura pas de séance extraordinaire le 22 décembre 2025.

La date et l'heure exactes de la séance seront communiquées par avis public conformément aux dispositions du Code municipal.

FAIT à Low, ce dix-neuvième jour du mois de décembre 2025.

---

## PUBLIC NOTICE TO THE POPULATION OF THE ABOVE STATED MUNICIPALITY

IS HEREBY GIVEN BY THE UNDERSIGNED THAT:

The Municipality of the Township of Low wishes to inform its population that the adoption of the budget estimates for 2026 and the 2026-2027-2028 Three-Year Capital Expenditure Program, initially scheduled for December 2025, is postponed to a later date in January 2026. Consequently, there will be no special meeting on December 22, 2025.

The exact date and time of the meeting will be communicated by public notice in accordance with the provisions of the Municipal Code.

GIVEN in Low this nineteenth day of December 2025.

Myrian Nadon  
Directrice générale et greffière trésorière  
Director general and Clerk-Treasurer